
Zápisnica č. 10 
zo zasadnutia Komisie pre vzdelávanie, mládež a šport Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Bratislava-Staré Mesto, ktoré sa konalo 28. novembra Z011 v miestnosti Č.Z08 

Prítomní: MUDr. Peter Osuský, CSc.; doc. RNDr. Ivan Haverlík, CSc.; doc. Mgr. art. 
Štefan Bučko; RNDr. Mário Ležovič, PhD., MPH 

Ospravedlnení: MUDr. Marek Čambal, PhD. 

Hostia: Mgr. Ľuboslava Vasilová, vedúca oddelenia školstva; Ing. Petra Strejčková, 
vedúca finančného oddelenía 

Program: 

1. Otvorenie 

Z. Rozpočet 

3. Rokovací poriadok 

4. Rôzne 
• Informácie z riaditeľského aktívu 
• Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činností materských škôl za 

školský rok 2010/2011 
• Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti základných škôl za 

školský rok 20 l 0/20 11 

5. Zakončenie 

Začiatok rokovania: 15,00 hod. 

Priebeh rokovania: 

K bodu l: 
Predseda Komisie pre vzdelávanie, mládež a šport (ďalej KOVM) doc. RNDr. Ivan Haverlík, CSc. 
privítal prítomných a po kontrole zápisnice č. 9 konštatoval, že úlohy zo zasadnutia KOVM z 
1 O.novembra 2011 sú splnené, resp. sa plnia priebežne. Komisia uvedenú zápisnicu potvrdila. 

Uznesenie č. 37/2011: 
Komisia schvaľuje zápisnicu č. 9 z 10. novembra 2011. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 4 
Za: 4 
Proti: O 
Zdržal sa: O 

KboduZ: 
Predseda KOVM doc. RNDr. Ivan Haverlík, CSc. oboznámil komisiu s Návrhom rozpočtu na rok 
2012. Upozomil na zníženie rozpočtu v rozpočtovej kapitole školstvo. K danému bodu bola 
prizvaná aj Ing. P .Strejčková, ktorá sa vyjadrila k rozdielom medzi rozpočtom v roku 2011 a v roku 
2012. Po diskusii členovia komisie prijali nasledujúce uznesenie. 
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Uznesenie č. 38/2011: 
Komisia súhlasí s návrhom rozpočtu na rok 2012 s prihliadnutím na súčasné finančné 
podmienky s dôrazom, že navrhované sumy v položke školstvo v budúcnosti nie je možné 
znižovať. 

Hlasovanie: 
Prítomní: 4 
Za: 3 
Proti: O 
Zdržal sa: 1 

K bodu 3: 
Predseda KOVM doc. RNDr. Ivan Haverlík, CSc. uviedol, že vzhľadom na skutočnosť, že 
Rokovací poriadok je v štádiu tvorby, jeho prerokovanie sa presúva na budúce zasadnutie KOVM. 
Komisia prijala nasledujúce uznesenie. 

Uznesenie č. 39/2011: 
Komisia berie na vedomie presun materiálu Rokovací poriadok na rokovanie 
nasledujúceho zasadnutia komisie. 
Hlasovanie: 
Prítomni: 3 
Za: 3 
Proti: O 
Zdržal sa: O 

Kbodu 4: 
a) Mgr. Ľuboslava Vasilová informovala prítomných o riaditeľskom aktíve materských 
a základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Bratislava-Staré Mesto, ktoré sa ktorý sa konal 
dňa 25. novembra 2011. Body programu boli zamerané na aktuálne otázky regionálneho 
školstva. 
b) Mgr. Ľuboslava Vasilová informovala o materiáloch Správa o výsledkoch a podmienkach 
výchovno-vzdelávacej činnosti materských škôl za školský rok 2010/2011 a Správa 
o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti základných škôl za školský rok 
20 l 0/20 ll, ktoré budú prednesené na rokovaní Mestskej školskej rady hlavného mesta 
Slovenskej republiky dňa 30.11.2011. 
c) Predseda KOVM doc. RNDr. Ivan Haverlík,CSc. informoval o žiadosti o poskytnutie 
dotácie podľa VZN mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č. 2/2009. 

Žiadateľom dotácie: Združenie rodičov a priateľov Materskej školy Beskydská 
Beskydská 7, 811 05 Bratislava 
IČO: 360 754 26 
DIČ: -

Názov projektu: Revitalizácia školského dvora materskej školy-pokládka nového asfaltového 
koberca a dopravné značenie detského ihriska. 
Požadovaná výška dotácie od mestskej časti: 2.952,- eur 

Uznesenie Č. 40/2011: 
Komisia odporúča MZ m.č. Bratislava-Staré Mesto schváliť poskytnutie dotácie vo výške 
700,- eur z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto. 
Hlasovanie: 
Prítomni: 3 
Za: 3 
Proti: O 
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Zdržal sa: O 

d) RNDr. Mário Ležovič, PhD., MPH vyjadri! požiadavku zasielania materiálov predkladaných 
na rokovanie MZ vopred v stanovených termínoch všetkým poslancom, ako aj ich vysvetlenie 
spracovateľmi na rokovaniach jednotlivých komisií. Taktiež žiadal o infonnovanie 
o plánovaných zasadnutiach jednotlivých komisií. Po diskusii členovia komisie prijali 
nasledujúce uznesenie. 

Uznesenie Č. 41/2011: 
Komisia žiada prednostu miestneho úradu m.č. Bratislava-Staré Mesto zabezpečit' 
poverenie Ing.Paulíny Schmidtovej zasielať všetkým poslancom termíny zasadnutí 
jednotlivých komisií, ako aj predkladaných materiálov. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 3 
Za: 3 
Proti: O 
Zdržal sa: O 

e) Predseda KOVM doc. RNDr. Ivan Haverlík,CSc. a RNDr. Mário Ležovič, PhD., MPH 
predniesli návrh zvýšenia počtu zasadnutí MZ v roku 2012 na desaťkrát. Po diskusii členovia 
komisie prijali nasledujúce uznesenie. 

Uznesenie č. 42/2011: 
Komisia podporuje návrh zvýšenia počtu zasadnutí MZ v roku 2012 na desat'krát. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 3 
Za: 3 
Proti: O 
Zdržal sa: O 

K bodu 5: 
Prerokovaním uvedených bodov sa zasadnutie Komisie pre vzdelávanie, mládež a šport 
skončilo. 

Ukončenie rokovania: 17,45 hod. 

Zapísala: Mgr. Gabriela Ištvánová 
Bratislava 29.11.2011 

Rozdeľovnik: 
1. PhDr. Tatiana Rosová - starostka 
2. MUDr. Peter Osuský, CSc. - zástupca starostky 
3. Ing. Ján Krta- zástupca starostky 
4. Mgr. Sven Šovčík - prednosta 

doc. RNDr. Ivan Haverlík, CSc., V.r. 
predseda komisie 

5. Doc. RNDr. Ivan Haverlík, CSc. - predseda komisie 
6. členovia komisie 
7. Mgr. Ľuboslava Vasilová - vedúca oddelenie školstva 
8. Ing. Oliver Paradeiser - hlavný kontrolór 
9. Ing. Paulína Schmidtová - ref. organizačný 
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